

FEES, CHARGES & PAYMENT OPTIONS POLICY AY 2025/2026

In accordance with ADEK's Policy 39, Article 44, AJIS MBZ upholds the right to implement the following payment structure and procedures.

School Fees will be collected in three instalments:

- The first instalment will be due on or before Monday 3rd November, 2025
- The second instalment will be due on or before Monday 23rd February, 2026
- The third instalment will be due on or before Monday 11th May, 2026

In cases of no or late payment, the school will implement the following procedures.

The school will issue three (3) reminders and three (3) warning notices each being one week apart to a student's parents/guardians. These will be issued by email or on the School Portal and will be stored in our internal files.

If fees remain unpaid a week after the third warning the School will suspend students for up to three days after sending parents/guardians a suspension notice by email or on the School Portal giving a one week notice of the suspension dates.

Whilst fees are pending AJIS MBZ will withhold termly Report Cards, transfer certificates and may implement a block on ESIS which will prevent:

- a transfer to a private or charter school within Abu Dhabi
- release of a Withdrawal or Transfer Certificate for transfer outside of Abu Dhabi

AJIS MBZ will not re-enrol a student until all outstanding dues are settled.

Ajyal International School will:

- Ensure that all non-payment issues are dealt with discreetly and respectfully.
- Support working parents by ensuring that the Accounts Department is open and operating outside of school hours (Saturday 9:00am-12:00pm).

Our ADEK-approved Fee structure can be found here:

<https://ajyal.sch.ae/wp-content/uploads/2020/08/ADEK-approved-fees.pdf>

Please note: Additional Charges may apply for items such as transport, board exams, educational visits and ECAs from external providers etc..

سياسة الرسوم والمستحقات وخيارات الدفع للعام الدراسي 2025/2026

وفقاً لسياسة دائرة التعليم والمعرفة رقم 39، المادة 44، تحفظ مدرسة أجيال الدولية الحق في تطبيق هيكل وإجراءات الدفع التالية.

سيتم تحصيل الرسوم المدرسية على ثلاثة دفعات:

- الدفعa الأولى: مستحقة في أو قبل الإثنين 3 نوفمبر 2025
- الدفعa الثانية: مستحقة في أو قبل الإثنين 23 فبراير 2026
- الدفعa الثالثة: مستحقة في أو قبل الإثنين 11 مايو 2026

في حالات عدم الدفع أو التأخير في الدفع، ستقوم المدرسة بتنفيذ الإجراءات التالية:

- ستصدر المدرسة ثلاثة (3) تذكيرات وثلاث (3) إشعارات تحذيرية لأولياء الأمور، بفواصل أسبوع بين كل واحدة، سواء عبر البريد الإلكتروني أو بوابة المدرسة، وسيتم الاحتفاظ بها في الملفات الداخلية.
- إذا لم تُسدّد الرسوم بعد أسبوع من الإشعار التحذيري الثالث، ستقوم المدرسة بإيقاف الطلاب لمدة تصل إلى ثلاثة أيام بعد إرسال إشعار الإنقاف لأولياء الأمور عبر البريد الإلكتروني أو بوابة المدرسة، مع إعطاء أسبوع لإشعار لمواعيد الإنقاف.

خلال فترة عدم سداد الرسوم، ستقوم مدرسة أجيال الدولية بحجز:

- بطاقات التقارير الفصلية
- شهادات الانتقال
- وقد يتم تنفيذ حظر على نظام ESIS مما يمنع:
الانتقال إلى مدرسة خاصة أو مياثقية داخل أبوظبي
- إصدار شهادة الانسحاب أو الانتقال للانتقال خارج أبوظبي

لن تقوم مدرسة أجيال الدولية بإعادة تسجيل أي طالب حتى يتم تسوية جميع المستحقات المتأخرة.

ستتضمن مدرسة أجيال الدولية:

- التعامل مع جميع مسائل عدم الدفع بشكل سري ومحترم.
- دعم أولياء الأمور العاملين من خلال ضمان عمل قسم الحسابات خارج ساعات المدرسة أيام السبت من 9:00 صباحاً إلى 12:00 ظهراً.

يمكن الاطلاع على هيكل الرسوم المعتمد من دائرة التعليم والمعرفة هنا:

[هيكل الرسوم المعتمد من ADEFK](#)

يرجى الملاحظة: قد تُطبق رسوم إضافية على عناصر مثل النقل، امتحانات البورد، الزيارات التعليمية، والأنشطة اللامنهجية المقدمة من مزودين خارجيين، وغيرها.